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Protokół Nr 39/08
z posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki Społecznej Rady Miasta Krakowa

odbytego w dniu 23 września  2008 roku
w sali Lea Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Stanisław Zięba – Przewodniczący Komisji, 
udział  wzięli  członkowie  Komisji  wg  listy  obecności  stanowiącej  załącznik  nr  1  oraz 
zaproszeni goście wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący  po  stwierdzeniu  quorum  pozwalającego  na  podejmowanie 
prawomocnych decyzji o godzinie 13.30 otworzył posiedzenie witając członków Komisji oraz 
przybyłych gości.  
Następnie przedstawił porządek posiedzenia. 
Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu:

1. Ocena  wykonania  budżetu  Miasta  Krakowa  za  I  półrocze  2008  roku  w  zakresie 
merytorycznego działania Komisji.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXV/458/08 Rady 
Miasta  Krakowa  z  dnia  27  lutego  2008  r.  w  sprawie  przyjęcia  zasad  korzystania  ze 
stołówek  w  przedszkolach,  szkołach,  młodzieżowych  ośrodkach  wychowawczych, 
specjalnych ośrodkach szkolno - wychowawczych i bursach prowadzonych przez Gminę 
Miejską Kraków  -według druku nr 805.

3. Zaopiniowanie wniosków Prezydenta Miasta Krakowa o przydział lokali mieszkalnych 
poza ogólnymi zasadami najmu.

4. Sprawy bieżące – rozpatrzenie korespondencji.
5. Oświadczenia i komunikaty.

Ad. 1.
Ocena  wykonania  budżetu  Miasta  Krakowa  za  I  półrocze  2008  roku  w  zakresie 
merytorycznego działania Komisji.

Lesław  Fijał  –  Skarbnik  Miasta  złożył  informację  na  temat  wykonania  budżetu  Miasta 
Krakowa  za  I-wsze  półrocze  2008  roku  w  zakresie  merytorycznego  działania  Komisji. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
Jacek  Kowalczyk  –  Zastępca  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej 
poinformował,  że  nie  występują  zagrożenia  w realizacji  budżetu.  Zadania  realizowane są 
płynnie. Największe zadania takie jak pomoc rodzinie oraz pomoc dziecku i rodzinie zostały 
zrealizowane w 50%.
Krystyna  Paluchowska  –  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Spraw  Społecznych  dodała,  że  z 
organizacjami pozarządowymi podpisano 15 umów i realizacja zadań przebiega prawidłowo. 
Z kolei Jacek Bednarczyk – Dyrektor Wydziału Świadczeń Socjalnych poinformował, że nie 
zostaną wykorzystane środki przeznaczone na wydatki mieszkaniowe. Z uwagi na wysokość 
kryterium dochodowego zwiększyła się liczba negatywnie rozpatrzonych wniosków. 



W  dyskusji,  w  której  między  innymi  głos  zabierali:  Wojciech  Hausner,  Jan  Franczyk, 
Stanisław  Zięba  zwrócono  uwagę,  że  oceniając  wykonanie  budżetu  w  zakresie  pomocy 
społecznej nie można odnosić się tylko do wskaźników i procentowego wykonania zadań. 
Podkreślono, że dobrze sytuowani żyją jeszcze lepiej, a sfery ubóstwa nie ubywa. Przeciętne 
rodziny wzrost kosztów żywności szacują na 20%. Zdeterminowane rodziny liczą tylko na 
zasiłek socjalny.
Do złożonych informacji nie wniesiono zastrzeżeń.

Ad. 2.

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXV/458/08 Rady 
Miasta  Krakowa z  dnia  27  lutego 2008 r.  w sprawie  przyjęcia  zasad korzystania  ze 
stołówek  w  przedszkolach,  szkołach,  młodzieżowych  ośrodkach  wychowawczych, 
specjalnych ośrodkach szkolno - wychowawczych i bursach prowadzonych przez Gminę 
Miejską Kraków  -według druku nr 805.

Jacek Matuszek – Dyrektor Wydziału Edukacji omawiając projekt uchwały poinformował,  że 
zgodnie z Ustawą z dnia 25 lipca 2008 r. o zmianie ustawy o systemie oświaty, ustawy – 
Karta Nauczyciela oraz ustawy o postępowaniu w sprawach nieletnich (Dz. U. Z 2008 r. Nr 
145, poz. 917) został zmieniony art. 67 a ustawy o systemie oświaty. Zgodnie z tą zmianą 
warunki  korzystania  ze  stołówek  szkolnych  i  wysokości  opłat  za  posiłki  ustala  dyrektor 
szkoły w porozumieniu z  Prezydentem Miasta Krakowa.
W związku z powyższym należy uchylić uchwałę Rady Miasta Krakowa Nr XXV/458/08 z 
dnia 27 lutego 2008 r. 
Do powyższego projektu uchwały nie wniesiono żadnych zastrzeżeń.

W obecności 4 członków Komisji w głosowaniu; za pozytywnym zaopiniowaniem – 4 głosy 
(jednomyślnie),  Komisja  p o z y  t  y  w n i  e   zaopiniowała  projekt  uchwały w sprawie 
uchylenia  Uchwały Nr  XXXV/458/08  Rady Miasta  Krakowa z dnia  27  lutego 2008 r.  w 
sprawie przyjęcia zasad korzystania ze stołówek w przedszkolach, szkołach, młodzieżowych 
ośrodkach  wychowawczych,  specjalnych  ośrodkach  szkolno  -  wychowawczych  i  bursach 
prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków  - według druku nr 805 - Opinia Nr 85/08

Ad. 3.
Zaopiniowanie wniosków Prezydenta Miasta Krakowa o przydział lokali mieszkalnych 
poza ogólnymi zasadami najmu.

Edward Siatka przedstawił kolejno wnioski Prezydenta o przydział lokali mieszkalnych poza 
ogólnymi zasadami najmu dla:
- Pana Macieja  Kawy (wniosek Prezydenta znajduje się w dokumentacji Komisji)
Jerzy Fedorowicz poinformował, że z powodu braku quorum, wniosek ten nie był opiniowany 
przez Zespołu opiniujący wnioski mieszkaniowe. 

Do przedstawionego wniosku nie wniesiono żadnych zastrzeżeń.

W obecności 4 członków Komisji w głosowaniu; za pozytywnym zaopiniowaniem – 4 głosy 
(jednomyślnie), Komisja  p o z y t y w n i e  zaopiniowała  zawarty w piśmie Prezydenta 
Miasta Krakowa Nr ML-01.JZ.714140-132/08 - wniosek o zawarcie umowy najmu gminnego 
lokalu mieszkalnego (poza ogólnymi zasadami najmu) z  Panem Maciejem Kawą – Opinia 
Nr 86/08.
- Pani Teresy Rusak-Stępień (wniosek Prezydenta znajduje się w dokumentacji Komisji)
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Jerzy Fedorowicz poinformował, że z powodu braku quorum, wniosek ten nie był opiniowany 
przez Zespołu opiniujący wnioski mieszkaniowe. 

Do przedstawionego wniosku nie wniesiono żadnych zastrzeżeń.

W obecności 4 członków Komisji w głosowaniu; za pozytywnym zaopiniowaniem – 4 głosy 
(jednomyślnie), Komisja  p o z y t y w n i e  zaopiniowała  zawarty w piśmie Prezydenta 
Miasta Krakowa Nr ML-02.ES.714072-278/05 - wniosek o zawarcie umowy najmu gminnego 
lokalu  mieszkalnego  (poza  ogólnymi  zasadami  najmu)  z  Panią  Teresą  Rusek-Stępień.– 
Opinia Nr 87/08.

Ad. 3.
Sprawy bieżące –rozpatrzenie korespondencji.
Przewodniczący zapoznał z korespondencją , która w ostatnim okresie wpłynęła do Komisji w 
tym: 
- Odpowiedzią Prezydenta Miasta Krakowa na pismo Caritas Archidiecezji Krakowskiej w 

sprawie  wprowadzenia  zmian  w  obowiązującym  prawie  miejscowym  w  zakresie 
rozpatrywania  wniosków  mieszkaniowych  osób  bezdomnych.  Komisja  postanowiła 
wystąpić do Prezydenta Miasta o rozważenie możliwości dokonania zmiany Uchwały NR 
XXIV/288/2007 Rady Miasta Krakowa z dnia 24 października 2007 roku w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy,

Ad. 4
Oświadczenia, komunikaty.
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów.

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 14.50 zamknął 
posiedzenie.

  Prowadzący Komisji

       Stanisław Zięba

 Protokołowała:

K. Sitek 
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